
27.09.2011 - Konference o plavbě polabské vodní cestě. 
V prostorách Senátu proběhla mezinárodní Konference o plavbě po Labské vodní cestě. Konferenci zahájil předseda 
Senátu Milan Štěch a předseda Podvýboru pro dopravu Výboru pro hospodářství, zemědělství a dopravu Petr Pakosta. 
Spolupořadatelem akce byla vedle Výboru pro hospodářství, zemědělství a dopravu Senátu Unie komor Labe/Odra a 
proběhla za podpory Ministerstva dopravy České republiky a dalších českých i německých institucí. V průběhu 
konference byl konstatován současný neutěšený stav Labské vodní cesty, byly představeny možnosti jejího rozvoje a 
využití a také byla zdůrazněna nutnost dobudování plavebního stupně Děčín. Do diskuze se zapojil i zástupce Krajského 
úřadu Ústeckého kraje s příspěvkem z pohledu mezinárodníiho projektu ChemLog 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 


